
Beste	Pro3	vrienden,

We	zijn	aanbeland	in	de	'donkere'	dagen	voor	Kerst.	Een	tijd
die	ons	vaak	laat	stilstaan	bij	wat	er	dit	jaar	in	ons	eigen	leven
voorbij	is	gegaan.	Dat	geldt	ook	voor	onze	partij.	Zowel	lokaal
als	(inter)nationaal	sluiten	we	een	bijzonder	jaar	af.	Een	jaar
met	ongekend	verontrustende	ontwikkelingen	en	tegelijkertijd
met	bemoedigende	nieuwe	handelingsperspectieven.	In	deze
nieuwsbrief	blikken	we	terug	op	een	aantal	ontwikkelingen	in
onze	gemeente	waaraan	zowel	onze	fractie	als	vele	andere
Pro3-ers	met	toewijding,	vakmanschap	en	veel	energie	'Pro3
kwaliteit'	hebben	toegevoegd	in	2023.	

Het	bestuur	wil	in	het	nieuwe	jaar	graag	op	een
laagdrempeliger	manier	ruimte	maken	voor	het	onderlinge
gesprek	binnen	de	partij	over	onderwerpen	die	in	ons	en	jullie
leven	en	er	toe	doen.
	

10	december	Dag	van	de	Mensenrechten
Tijdens	de	raadsvergadering	van	9
november	diende	Pro3	een	motie	in	met
het	voorstel	om	jaarlijks	op	10	december,
dag	van	de	Mensenrechten,	de
mensenrechtenvlag	te	hijsen.	De	motie
werd	raadsbreed	aangenomen.

Afgelopen	zondag	10	december	was	het
zover	en	werd	de	vlag	gehesen	door	Pro3
raadsleden	Peter	Flohr	en	Marianne
Verschure.	
																		********************	
Bezwaren	voortaan	behandeld	door	een
onafhankelijke	commissie
Voor	het	behandelen	van	bezwaren	gaat	de
gemeente	voortaan	werken	met	een
onafhankelijke	commissie	bezwaarschriften.	Dit	is
in	de	raadsvergadering	van	14	december
unaniem	besloten,	(agendapunt	24).

Deze	lang	gekoesterde	wens	van	Pro3	was	in	het	coalitieakkoord	opgenomen.	Als	je	het	niet
eens	bent	met	een	besluit	van	de	gemeente	dan	kan	een	bezwaar	worden	ingediend	bij	de
ingestelde	commissie.	Voortaan	zal	"de	slager	niet	meer	zijn	eigen	vlees	keuren"	maar	worden
bezwaren	beoordeeld	door	een	onafhankelijke	commissie.	Voor	de	behandeling	van	bezwaren
zijn	regels	vastgesteld	in	een	verordening.

Fractie-	en	bestuursleden	gingen
vrijdagmorgen	15	december	en
zaterdagmorgen	16	december	op	pad	om
inwoners	een	nieuwjaarwens	mee	te
geven.	Op	vrijdag	gebeurde	dat	tijdens	de
weekmarkt	in	Loon	op	Zand	en	op	zaterdag
in	het	winkelcentrum	in	Kaatsheuvel.	In
Loon	op	Zand	werden	de	laatste	restjes
waxinelichtjes	van	voorgaande	acties
uitgedeeld.	In	Kaatsheuvel	waren	het
wenskaarten	van	groeipapier.	
	

Positieve	reacties
Mensen	waren	blij	verrast	met	de	wensen.	Vooral
de	kaarten	met	zaadjes	werden	positief
beoordeeld.	Kinderen	konden	niet	wachten	om	de
kaart	te	gaan	planten!	Een	docent	nam	een
aantal	kaarten	mee	om	in	zijn	les	te	gebruiken.
Het	duurzame	en	fleurige	karakter	werd
opgemerkt	en	gewaardeerd.	Naast	een	enkeling
die	Pro3	niet	kende	-	maar	nu	dus	wel!	-	waren	er
gelukkig	ook	meerdere	die	melden	dat	ze	vorige
keer	Pro3	hebben	gestemd.

Al	met	al	weer	een	positieve	versie	van	onze
eindejaarsactie,	een	traditie	die	sinds	2011	op
onze	kalender	staat.	
Op	naar	volgend	jaar!

Beste	Pro3-partijgenoten	en	belangstellenden,

Om	maar	met	een	cliché	te	beginnen:	Wat	een	jaar	was
het	weer.	In	onze	brede	coalitie	met	VVD,	Pro3,	CDA	en
VoorLoon	hebben	we	een	ambitieus,	groen	en	sociaal
coalitieakkoord	gesloten.	

In	het	college	van	Burgemeester	en	Wethouders	proberen
we	zo	goed	als	we	kunnen	uitvoering	te	geven	aan	dat
akkoord.	Twee	onderwerpen	waar	we	als	college	hard	aan
werken,	wil	ik	graag	uitlichten.

Pro3	op	Facebook Pro3	op	Twitter Pro3	op	Instagram Website	Pro3
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In	deze	46e	nieuwsbrief	berichten	van	bestuur,	fractie,	wethouder
en	het	communicatieteam.	Alle	voorgaande	nieuwsbrieven	zijn
terug	te	lezen	op	deze	pagina	op	onze	website.

Tijd	voor	een	korte	winterpauze
We	hebben	allemaal	drukke	maanden	achter	de	rug.	Tijd	voor	een	korte
winterpauze	met	andere	activiteiten	binnen-	en/of	buitenhuis.

Een	daarvan	zou	kunnen	zijn	het	in	elkaar	knutselen	van	een	duurzame	kerstboom.
Heb	je	nou	nog	geen	(duurzame)	kerstboom	aangeschaft,	misschien	heb	je	dan	iets
aan	deze	tips:	huur	een	kerstboom	of	koop	een	tweedehands	kunstboom	of	knutsel
een	kerstboom	in	elkaar	van	resthout.	Meer	tips	vind	je	op	de	website	van
Milieudefensie.	

Woordje	van	de	voorzitter

Immers,	ons	Pro3	gedachtegoed	is	springlevend.	Dat	is	meer	dan	ooit	relevant	en
de	moeite	waard	in	het	licht	van	de	actuele	ontwikkelingen.	Hieraan	in	samenspraak
verder	vorm	en	inhoud	geven	in	onze	gemeente	en	daarmee	ook	in	de	samenleving
in	bredere	zin,	is	mijn	persoonlijke	wens	voor	het	nieuwe	jaar.	
Maar	eerst	is	er	nu	tijd	voor	saamhorigheid	en	gezelligheid	tijdens	de	feestdagen
met	onze	naasten	en	dierbaren.	Ik	wens	dat	iedereen	van	harte	toe.	

Prettige	feestdagen	en	een	mooi	en	gezond	2024!

Nicole	van	der	Wolk

Van	het	bestuur
Samenwerking	progressieve	partijen	in	Midden	Brabant
In	de	loop	van	2023	is	er	contact	ontstaan	met	PRO-Oisterwijk.	Gezamenlijk
hebben	we	het	idee	opgepakt	om	een	of	twee	keer	een	programma	op	te	zetten	om
ervaringen	en	kennis	te	delen	met	andere	progressieve	partijen	in	Midden-Brabant.
En	dat	zowel	op	bestuurlijk-	als	op	fractieniveau.	Onderwerpen?	Denk	aan
ledenwerving,	communicatie	met	de	achterban,	hoe	je	te	onderscheiden	van	andere
(lokale)	partijen	enz.	enz.
Wij	verwachten	dat	dit	een	leerzaam	initiatief	kan	zijn	waar	wij	voordelen	uit	kunnen
halen.	PRO-Oisterwijk	en	Pro3	hebben	inmiddels	een	gezamenlijke	brief	uitgestuurd
om	interesse	onder	andere	partijen	te	peilen.	We	zijn	benieuwd.

Vervolg	inventarisatie	van	expertise	onder	de	leden
Veel	leden	hebben	positief	gereageerd	op	de	in	het	voorjaar	gehouden	enquête	en
lieten	weten	bereid	te	zijn	mee	te	denken	op	onderwerpen	als	ruimtelijke	ordening;
sociale	vraagstukken,	jeugdzorg,	bouwen,	energie	etc.

De	fractie	heeft	inmiddels	dankbaar	gebruik	gemaakt	van	de	input	op	speciale
onderwerpen.

Het	bestuur	hoopt	in	januari	een	begin	te	maken	met	organiseren	van	ronde-tafel
bijeenkomsten	met	de	leden	die	zich	hebben	opgegeven,	om	kennis	met	elkaar	te
maken	en	ideeën	uit	te	wisselen	over	bepaalde	beleidsonderwerpen.	Een
uitnodiging	hiervoor	volgt.	Uiteraard	zijn	ook	de	ondersteuners	en	leden	van	fractie
en	bestuur	die	betrokken	zijn	bij	het	betreffende	onderwerp	van	harte	welkom.	

Voor	de	agenda:	
Woensdag	21	februari	2024	-	20:00	uur:	Algemene	Leden	Vergadering.	Locatie
wordt	later	bekend	gemaakt.

Van	de	fractie

Met	eindejaarswensen	op	de	markt	en	in	het	winkelcentrum

Van	de	wethouder

Volkshuisvesting	weer	terug	in	regie	van	de	overheid.	Na	jaren	rechts	en	(te)
liberaal	beleid	waarbij	onze	huizen	in	de	uitverkoop	zijn	gegaan	aan	grote
investeerders	is	er	een	totale	mismatch	ontstaan	op	de	woningmarkt.	Ook	in	ons
dorp	zijn	we,	denk	ik,	onvoldoende	voorbereid	op	de	toekomst.	We	hebben	te	veel
grote	woningen	en	te	weinig	levensloopbestendige,	gelijkvloerse	of
eenpersoonswoningen.	De	vergrijzing,	maar	ook	het	steeds	later	samengaan
wonen	of	een	relatie	krijgen,	zorgen	ervoor	dat	we	een	ander	type	woningen	nodig
hebben.	
Bij	veel	nieuwbouwprojecten	waar	ik	als	portefeuillehouder	Ruimtelijke	Ordening	en
Wonen	voor	verantwoordelijk	ben,	zorgen	we	nu	voor	gelijkvloerse	appartementen
in	het	plan.	We	sturen	ook	op	een	verdeling	van	betaalbaarheid	in	woningen.	Bij	alle
nieuwe,	enigszins	grote,	nieuwbouwprojecten	is	een	eis	dat	30%	uit	sociale
huurwoningen	bestaat,	40%	'betaalbare'	koop	(de	landelijke	grens	daarvan	is	vanaf
1	januari	€	390.000)	en	de	andere	30%	is	vrije	sector.	Daarmee	fixen	we	de
woningmarkt.	Ik	ben	blij	dat	de	gemeenteraad	(op	aanzet	van	de	motie	van	Pro3)
heeft	besloten	dat	van	die	40%	betaalbaar	ook	5%	goedkope	koop	(tot	€	225.000)
moet	zijn.	

De	schrijnende	situatie	voor	vluchtelingen,	asielzoekers	en	statushouders	in
ons	land.	De	beelden	uit	Ter	Apel	snijden	allemaal	door	onze	ziel.	We	hebben	in
onze	regio	Hart	van	Brabant	afgesproken	dat	we	de	opvang	van	vluchtelingen,
asielzoekers	en	statushouders	oppakken	als	waren	wij	één	gemeente.	Door
grootschalige	opvang	in	Oisterwijk	en	Gilze	en	Rijen	voldoen	we	al	snel,	maar	daar
bovenop	is	het	aan	elke	gemeente	om	nog	extra	stappen	te	zetten.	In	Loon	op	Zand
hebben	we	die	handschoen	opgepakt	door	de	opvang	van	100	Oekraïners	bij
Arbeid	Adelt	in	de	Moer.	Ook	de	Theresia-school	is	al	enkele	jaren	in	gebruik	voor
verblijf	van	een	40-tal	Oekraïense	vluchtelingen.	Dit	hebben	we	verlengd	met
enkele	jaren	tot	31	december	2025.	Hiermee	dragen	ook	wij	ons	steentje	bij	aan	het
lenigen	van	de	nood	ten	gevolge	van	de	vele	humanitaire	crisissen	die	er	zijn	in	de
wereld.	

Kortom:	We	hebben	veel	te	doen	en	we	doen	ook	zoveel	als	we	kunnen.	Grote
uitdagingen	om	onze	gemeente	toekomstbestendiger,	duurzamer	en	socialer	te
maken.	Ik	blijf	me	daar	graag	als	wethouder	namens	jullie	voor	inzetten.

Mocht	je	vragen	hebben,	een	keer	een	gesprek	willen	of	gewoon	iets	willen	laten
weten,	bel	of	app	me	dan!	Mailen	kan	natuurlijk	ook!

Louis	Laros,	0624556385	of	louislaros@pro3.nu.	

Van	het	communicatieteam
Communicatieteam,	fractie	en	wethouder	hebben	in	november	een	training
Permanente	Campagne	gevolgd,	gegeven	door	een	enthousiaste	en	ter	zake
kundige	trainer	van	het	Kennispunt	Lokale	Politieke	Partijen.	Het	was	een	leerzame
avond.	In	het	nieuwe	jaar	wordt	met	bestuur	en	fractie	besproken	hoe	de
permanente	campagne	vorm	te	geven.	

Uitbreiding	van	Communicatieteam	gewenst
Het	communicatieteam	bestaat	momenteel	nog	uit	Arno	Gerhardus,	Lex	Mesdag,
Mick	Raeven	(als	vertegenwoordiger	van	het	bestuur),	Nanny	Verheijen	en	Peter
Flohr.	Arno	heeft	te	kennen	gegeven	dat	hij	-	in	verband	met	drukke
werkzaamheden	-	gaat	stoppen	als	lid	van	het	communicatieteam.	Uitbreiding	van
het	communicatieteam	is	gewenst	en	dan	met	name	met	iemand	die	bedreven
is	in	gebruik	van	internet	en	social	media.	Tot	op	heden	nemen	Peter	Flohr	&
Nanny	Verheijen	dat	voor	hun	rekening.	Tijd	dat	het	stokje	na	al	die	jaren	door
iemand	anders	wordt	overgenomen.	Wie	meldt	zich	aan?	Meer	weten?	Neem
contact	op	met	Peter	Flohr,	06.21.88.60.73.	

Pro3	nieuwsberichten	op	de	website	sinds	15	juli

10	december:	Dag	van	de	mensenrechten	(10	december)
Pro3	over	de	gemeentebegroting	2024	(15	november)
Pro3	en	pleegzorg	(2	november)
Duurzaamheidsprogramma	Loon	op	Zand	2023-2033	(31	oktober)
Gezamenlijke	nieuwbouw	de	Vaert	én	Van	Haestrecht	college?	(25	oktober)
Hoe	belangrijk	is	welzijn,	sport	en	cultuur?	(18	oktober)
Kadernota	2024:	investeren	in	Jeugd-	en	Jongerenwerk	(20	juli)

Kijk	voor	actuele	zaken	op	onze	website	pro3.nu!

(samengesteld		door	Nanny	Verheijen,	nannyverheijen@pro3.nu)

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@pro3.nu	toe	aan	uw	adresboek.
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